
Zápisnica zo zasadnutia Študentského parlamentu Filozofickej fakulty 

Univerzity Mateja Bela v Banskej Bystrici z dňa 14. novembra 2016 
 
 

Prítomní členovia a členky: Simona Šedovičová, Stanislava Straňavská, Kristián Simonides, 

Mária Bílková, Kristína Lenčéšová, Margita Vojtkuľáková, Viktória Kekeňáková 

Ospravedlnení/é: Nikola Lehotská, Barbora Plešavská, Lukáš Hromník, Tereza Prielomková 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba overovateľa/overovateľky zápisnice 

3. Voľba predsedu/predsedníčky ŠP FF UMB 

4. Voľba podpredsedu/podpredsedníčky ŠP FF UMB 

5. Informácie z IR FF UMB 

6. Informácie z AS FF UMB a z AS UMB 

7. Informácie z ŠP FF UMB 

8. Rôzne 

 

K bodu 1 

Podpredsedníčka ŠP FF UMB Simona Šedovičová otvorila zasadnutie, privítala prítomné 

a prítomných a oboznámila ich s programom stretnutia. 

 

K bodu 2 

 Schválenie overovateľa/overovateľky zápisnice 

  Navrhnutá kandidátka: Margita Vojtkuľáková 

  Hlasovanie:  

  Za: 7  Proti: 0  Zdržal/a sa: 0 

  Navrhnutá kandidátka bola jednohlasne zvolená. 

 

K bodu 3 

Kristián Simonides, predseda ŠP FF UMB, sa svojho postu vzdal, a tak sa pristúpilo k voľbe 

nového predsedu/novej predsedníčky ŠP FF UMB. 

  Navrhnutá kandidátka: Simona Šedovičová 

  Hlasovanie: 

  Za: 7  Proti: 0  Zdržal/a sa: 0 

  Navrhnutá kandidátka bola jednohlasne zvolená 

. 
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K bodu 4 

Keďže zvolením Simony Šedovičovej za predsedníčku ŠP FF UMB zanikol jej post 

podpredsedníčky, hlasovalo sa za nového podpredsedu, resp. podpredsedníčku ŠP FF UMB. 

  Navrhnutá kandidátka: Mária Bílková 

  Hlasovanie: 

  Za: 7  Proti: 0  Zdržal/a sa: 0 

  Navrhnutá kandidátka bola jednohlasne zvolená. 

 

K bodu 5 

Predsedníčka oboznámila študentky prítomné na otvorenom stretnutí Študentského 

parlamentu s nadchádzajúcimi voľbami do IR FF UMB a vysvetlila, čo je náplňou práce 

člena/členky IR (prerozdeľovať izby, prideľovanie bodov...). Študentka sa spýtala na 

rekonštrukciu A bloku ŠD1. Predsedníčka na otázku reagovala, že informácie o pripravovanej 

rekonštrukcii zatiaľ nemá. Prisľúbila, že otázku bude ďalej tlmočiť súčasným členom IR FF 

UMB. Vyzvala študentky, že v prípade akýchkoľvek pripomienok IR FF UMB, bude ich 

návrhy, otázky tlmočiť príslušnému orgánu. 

 

K bodu 6 

Predsedníčka ŠP FF UMB informovala o zasadnutí AS UMB, ako aj AS FF UMB a 

oboznámila prítomných s novým Štatútom, kde sa pozmenili pravidlá volenia nového dekana  

a aj spôsob voľby členov/členiek Akademického senátu. Upozornila na možnosť všetkých 

študentov a študentiek kontaktovania Študentského parlamentu v prípade akýchkoľvek 

pripomienok. Kristián Simonides informoval o zvýšení tzv. „rektorskej rezervy“ vďaka 

predaju pozemkov, napr. za Právnickou fakultou. Tiež informoval o predložení spisov na 

prerokovanie akreditácie od prodekana pre pedagogickú činnosť FF UMB. 

 

K bodu 7 

Margita Vojtkuľáková vyzvala k informovaniu o pripravovaných akciách ŠP FF UMB 

v tomto akademickom roku. Kristián Simonides oboznámil prítomných o konaní Vianočného 

večierka, Medzifakultného plesu, Univerzitnej noci literatúry, UMB Night Run a 

Geografického plesu. Takisto pripomenul, že je možné zapojiť sa do prípravy a organizácie 

rôznych aktivít. 

 

K bodu 8 

Ku Dňu študentstva sa dekan FF UMB rozhodol pozvať študentov a študentky FF UMB na 

stretnutie. Kristián Simonides prítomných vyzval, že ak majú akékoľvek otázky či 

pripomienky týkajúce sa fakulty, majú na toto stretnutie ísť a taktiež pozval na hokejový 
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zápas univerzitného hokejového tímu s Prešovom, konajúcom sa 15. 11. 2016 o 12.30 

na banskobystrickom zimnom štadióne. 

Kristián Simonides poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie ŠP FF UMB. 

 

Banská Bystrica 14. novembra 2016 

Zapísala: Kristína Lenčéšová 

Overila: Margita Vojtkuľáková 

 

 


